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Z Á P I S 

z 2 mimořádného zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 23. 5. 2024 

od 8 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

         63 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy  

               (z toho 2 poslanci PS PČR) 

          27 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

               Ing. Martin Kubelka, Ph.D. – ředitel MHMP 

            4 zástupci ředitele MHMP 

                                    29 ředitelů odborů MHMP  

                                                         12 ředitelů organizací HMP 

                        5 poslanců PS PČR (současně i 2 členové ZHMP) 

                      12 zástupců tisku 

 

CELKEM přítomných: 151 osob 

 

 

OMLUVENI: 

Mgr. Ing. Jaromír Beránek – od 10 do 11,30 

hodin 

Ing. Mariana Čapková, MBA – od 17 do 18 

hodin 

Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda – do 8,30 hodin 

Mgr. Jakub Lepš, M.A. – od 14 do 15 hodin 

Ing. Ondřej Prokop – od 20,30 do 22 hodin 

Ing. Martin Sedeke – od 13,30 do 15 hodin 

MgA. Hana Třeštíková  

Dr.-Ing. Milan Urban – od 11,30 hodin na část 

jednání 

RNDr. Marcela Plesníková  

 

 

2. mimořádné zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 8 

hodin.   

 

  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 

        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo svoláno v souladu s ustanovením 

§ 60 odst. 2 zákona č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, ve znění pozdějších předpisů 

(dále jen „zákon“), a to na základě požadavku 23 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli 

na něj pozváni všichni členové Zastupitelstva. Primátor hl. m. Prahy připomněl, především 

občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto jednání opět přenáší na 

internetové stránky www.praha.eu. 

 

          Ověřením zápisu byli pověřeni Ing. Tomáš Pek a Mgr. David Bodeček, MBA 

 

http://www.praha.eu/
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K navrženému programu jednání vystoupil člen ZHMP Nacher. Reagoval primátor hl. m. 

Prahy. 

 

Přestávka 5 minut byla prodloužena o dalších 10 minut 

 

Po ukončení přestávky vystoupil člen ZHMP Nacher, který shrnul dohodu předsedů klubů 

k programu jednání tohoto 2. mimořádného zasedání. V návrhu programu tohoto 

mimořádného jednání ZHMP byly původně 4 body. Bod „aktuální vývoj v rámci 

společného podniku Nové Holešovice“ byl součástí programu 14. zasedání ZHMP, které 

bylo svoláno na stejný den jako toto mimořádné jednání, proto byl tento bod z programu 

mimořádného jednání vypuštěn. Dále byli přítomní členové ZHMP informováni, že 

v rámci bodu „Audit Operátora ICT, a.s.“ vystoupí pouze radní Mazur, který sdělí, že 

všechny dokumenty a obsah tématu je připraven prezentovat na příštím, tedy červnovém 

zasedání ZHMP. Bylo tedy uvedeno, že tento bod bude přerušen do 20. 6. 2024. Zbývající 

dva body zůstaly na programu tohoto mimořádného jednání. Jednalo se o bod „situace 

kolem financování nepedagogických pracovníků a kapacity středních škol“ a bod 

„financování dopravních staveb“ Součástí dohody předsedů klubů byl i průběh tohoto 

mimořádného jednání, kdy bylo stanoveno, že v 9 hodin se toto mimořádné jednání přeruší 

a následně bude probíhat 14. řádné zasedání ZHMP.  

 

Hlasování o návrhu programu jednání tohoto 2. mimořádného ZHMP: 

Pro: 54 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

S programem jednání byl vysloven souhlas. 
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zastupitel Kolář 

zastupitelka Rázga 

zastupitel Nepil 

 

audit Operátora ICT, a.s. 

 

 

  

   TISK:        Z - 12351 

     

   PŘERUŠENO 

K bodu vystoupil radní Mazur, který požádal o přerušení tohoto bodu do červnového 

zasedání ZHMP, které je naplánováno na termín 20. 6. 2024. 

 

Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

1. předseda Mgr. Jan Chabr 

2. člen  Václav Bílek 

3. člen  Magdalena Valdmanová 

4. člen  Mgr. et Mgr. Vladan Brož 

5. člen  Ing. arch. Zuzana Hamanová 

6. člen  Mgr. Josef Nerušil 

7. člen  JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele pro Sekci průřezových 

činností  
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tajemníkem výboru: JUDr. Adrián Radošínský, vedoucí oddělení veřejného práva a 

legislativy odboru LEG MHMP    

 PRO: 59     PROTI: 0 ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 

Procedurální návrh radního Mazura na přerušení projednávání bodu „audit Operátora ICT, 

a.s.“ do červnového řádného zasedání ZHMP, tj. do 20. 6. 2024, kdy bude uvedený bod 

zařazen na program jednání 

Pro: 57 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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zastupitel Nacher 

zastupitelka Čapková 

zastupitel Čižinský 

zastupitelka Plesníková 

 

k situaci kolem financování nepedagogických pracovníků a kapacity středních škol 

 

  

   TISK:        Z - 12350 

Úvodem vystoupil člen ZHMP Čižinský.  

 

V diskusi vystoupila občanka HMP Ing. Jitka Janhubová 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nacher, Nepil, I. náměstek primátora Hřib, radní 

Kovářík 

 

Primátor hl. m. Prahy uvedl, že součástí tohoto mimořádného ZHMP nebudou body 

„interpelací“, neboť jsou pevnými body 14. řádného ZHMP, konajícího se téhož dne.  

Uvedl, že v 9 hodin bude dle dohody předsedů klubů toto mimořádné přerušeno a jednání 

tohoto mimořádného ZHMP bude následně pokračovat po skončení interpelací, které byli 

zařazeny jako pevné body v rámci řádného Zastupitelstva.  

 

V 9 hodin byl primátorem HMP přednesen procedurální návrh na přerušení tohoto 2. 

mimořádného jednání ZHMP do 14 hodin, tj. po skončení bodů „interpelací“, kdy by bylo 

zahájeno pokračování tohoto 2. mimořádného zasedání 

Pro: 49 Proti: 0 Zdr. 4 

Bylo přijato. 

 

(V daném časovém úseku od 9 do 14 hodin probíhalo 14. zasedání ZHMP) 
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Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 
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zastupitel Nacher 

zastupitelka Čapková 

zastupitel Čižinský 

zastupitelka Plesníková 

 

k situaci kolem financování nepedagogických pracovníků a kapacity středních škol 

 

  

   TISK:        Z - 12350 

 

   NEPŘIJATO                                                                                

 

člen ZHMP Nacher – uvedl, že dle dohody bude tento bod projednáván do 14,35 hodin, 

kdy se členové ZHMP vrátí k projednávání bodů řádného 14. zasedání ZHMP 

 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Zelenka, předsedkyně výboru pro 

sport a volný čas ZHMP Čapková, Čižinský, Nepil, předseda výboru pro rodinnou politiku 

a sociální oblast ZHMP Mareš, radní Klecanda 

 

Procedurální návrh primátora HMP – dokončit projednávání tohoto bodu včetně všech 

přihlášených do diskuse, poté přerušit toto 2. mimořádné zasedání a vrátit se k 14. zasedání 

ZHMP 

Pro: 47 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Zelenka, Nacher. V rámci diskuse 

vystoupila Mgr. Renáta Zajíčková – poslankyně Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR. 

Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Scheinherr, Hušbauer, předseda výboru pro 

strategické investice ZHMP Portlík  

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílka – umožnit vystoupení předsedovi výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP 

Brůžkovi ještě v tomto bodě jednání  

Pro: 34 Proti: 1 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

Následně vystoupil předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek. Reagoval 

člen ZHMP Čižinský. 

 

Závěrečné slovo přednesl člen ZHMMP Nacher, který podal návrh na oddělené hlasování 

o textu usnesení. 
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Samostatné hlasování o textu usnesení – bod I. ve znění: 

 „Zastupitelstvo hlavního města Prahy upozorňuje na úkoly obsažené v bodě V.1. usnesení 

Zastupitelstva hlavního města Prahy číslo 11/15 ze dne 22. 2. 2024, kterými Zastupitelstvo 

HMP uložilo Radě HMP informovat o výsledcích jednání se státem ohledně financování 

nepedagogických pracovníků ze státního rozpočtu a vypracovat analýzu možností získání 

prostředků na dofinancování platů nepedagogických pracovníků“ 

Pro: 24 Proti: 1 Zdr. 6 

Nebylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o textu usnesení – bod II. (nově tedy bod I) ve znění:  

„Zastupitelstvo HMP konstatuje, že  

1. Rada HMP nesplnila úkol dle bodu V.I.1. usnesení Zastupitelstva HMP č. 11/15 ze dne 

22. 2. 2024 

2. dle Prognózy obyvatel a veřejné vybavenosti v Praze 2023 – 2050 vypracované 

Institutem plánování a rozvoje hlavního města Prahy (03/2024) bude počet obyvatel Prahy 

i metropolitního regionu nadále růst a v roce 2030 bude v hlavním městě Praze chybět 

zhruba 6 000 míst na středních školách, a to dokonce bez ohledu na strukturu oborů 

středních škol“ 

Pro: 24 Proti: 2 Zdr. 5 

Nebylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o textu usnesení – bod III. (nově tedy bod I) ve znění:  

 „Zastupitelstvo HMP ukládá Radě HMP  

1. předložit Zastupitelstvu HMP informace o tom, jak bude v návaznosti na Prognózu 

obyvatel a veřejné vybavenosti 2023 – 2050 vypracovanou Institutem plánování a rozvoje 

HMP řešen deficit míst na středních školách v roce 2030 

2.svolat společné jednání zástupců všech politických klubů zastoupených 

v zastupitelstvech hlavního města Prahy a Středočeského kraje na téma kapacit středních 

škol a jejich společného financování 

3. bez zbytečného odkladu projednat výkupy nemovitostí vhodných ke zřízení středních 

škol a urychlit související procesy  

4. zřídit společnou platformu hlavního města Prahy a Středočeského kraje po vzoru 

Pražské integrované dopravy za účelem společného řešení a financování kapacit středních 

škol, do kterého by se mohl zapojit i stát 

5. předložit Zastupitelstvu HMP výstupy a závěry jednání dle bodu IV. 1. 1 až 4 

Termín 20. 6. 2024“ 

Pro: 24 Proti: 0 Zdr. 9 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy uvedl, že toto 2. mimořádné jednání ukončí s tím, že bod 2. 

schváleného programu tohoto 2. mimořádného zasedání ZHMP bude zařazen jako poslední 

bod na konec 14. jednání ZHMP. 
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Procedurální návrh primátora hl. m. Prahy na prodloužení jednání tohoto 2. mimořádného 

zasedání i po 19. hodině 

Pro: 32 Proti: 3 Zdr. 5 

Nebylo přijato. 

 

člen ZHMP Scheinherr – podal návrh na pokračování jednání po 19. hodině s tím, že 

poslední zbývající bod tohoto 2. mimořádného ZHMP, bude přerušen do dalšího řádného 

zasedání ZHMP, které se bude konat dne 20. 6. 2024 

Pro: 55 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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zastupitel Scheinherr 

 

ke spolufinancování strategických investic hl. m. Prahy státem 

 

  

   TISK:        Z - 12272 

    

   Přerušeno do dalšího řádného ZHMP dne 20. 6. 2024 

 

 

Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 

 

Primátor hl. m. Prahy poděkoval všem přítomným za účast a zakončil jednání v 0,53       

hodin. 

 

 

 

 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                      

 

Ing. Tomáš Pek 

 

 

 

Mgr. David Bodeček, MBA 

 

 

Zapsala: Mgr. Jana Soběslavská 

Datum pořízení zápisu: 27. 5. 2024 


